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d’ICV comarques gironines 
 
 
 
Amic, amiga. 
 
“Ara ningú pot quedar-se a casa. No podem permetre que uns miserables 
destrueixin allò que ha costat tants anys d’esforços col·lectius”. 
Aquestes són les paraules que em condemnen. Després de dir-les públicament 
a l’anterior campanya de les eleccions legislatives, no podia fer l’orni amb les 
persones que se’m van adreçar per demanar-me que presentés una candidatura 
a la propera assemblea gironina, tot i que el cos em demana que em dediqui a 
l’hortet i a filosofar que per això un ja té una edat. 
Posant seny a aquesta petició, doncs, a l’anterior intercomarcal em vaig 
comprometre a presentar una proposta d’executiva si trobava un equip de 
persones que volguessin compartir responsabilitats i hores de treball. 
Aquest és el fet i us puc presentar una llista de noms de persones que han 
acceptat comprometre’s en la propera executiva a compartir les tasques que 
surtin de l’assemblea. Sé que m’ha quedat molta gent compromesa amb la qual 
no he parlat. Espero que interpreteu que cal presentar formalment un equip 
però que l’equip real som totes i cadascuna de les persones que militem en 
aquesta organització. 
 
Us voldria fer cinc cèntims, doncs, de la proposta que us presentaré en aquesta 
assemblea per si considereu que mereix el vostre suport. 
 
Als temps difícils, no només bona cara, sinó actituds valentes que ens permetin 
transformar la realitat. Però per poder fer això hem de ser més i estar més 
organitzats. No només hem de tenir raó amb les nostres propostes dels temes 
que més afecten la ciutadania, sinó que, a més, hem de tenir la ciutadania al 
costat d’aquesta raó. 
Voldria, per tant, que a la propera executiva hi hagués un grup de gent que 
pensi i proposi transversalment els temes clau i un grup de gent que reculli les 
inquietuds i proposi des del territori. 
Voldria també que a tota la gent que tenim pel territori gironí no li calgués anar 
a Girona per poder sentir-se que forma part del mateix equip. Per això, les 
noves tecnologies ens poden ajudar a treballar en xarxa i a participar més 
efectivament en la presa de decisions i en la transmissió de les propostes. 
Finalment, m’agradaria que tothom pogués dir la seva i se sentís representat en 
la presa de decisions. Que tothom pogués aportar al debat intern allò que es 
cou a l’exterior i esdevenir una eina útil per a tots els moviments de 
transformació social que es produeixen al nostre voltant aportant allò que som: 
un partit. No pas més, però no gens menys. 
 
Arribats a aquest punt, a l’assemblea us proposaré una comissió executiva 
permanent amb dues potes: una de presencial i una de virtual en xarxa. 
 



La primera s’hauria d’ocupar dels temes transversals: la coordinació territorial, 
l’organització interna, el calendari de l’acció política, l’assessorament als 
municipis, els serveis públics, el treball, la sostenibilitat i el territori, les 
polítiques d’igualtat, les polítiques de joves, els moviments socials, el món 
universitari i la recerca. 
Per realitzar aquestes tasques que caldrà concretar i assignar, compto amb el 
compromís del nostre diputat, en Joan Boada, de l’Enric Pardo, la Mayte de 
Agorreta, l’Emili Santos, la Rosana Rodríguez, en Joan Luengo, l’Olga 
Avellaneda, l’Erik Solés, la Cristina Andreu, la Núria Terés, en Lluís Medir, la 
Victòria Salvadó i en Pep Romaguera. 
 
La segona pota d’aquesta executiva s’hauria d’ocupar de la coordinació, la 
dinamització i l’extensió en el territori i es reuniria virtualment, de manera que 
pogués dedicar tots els seus esforços, junt amb els nostres regidors i regidores i 
tot l’actiu militant, al territori petit on es mou habitualment. Per aquesta tasca 
compto amb el compromís d’en Joan Olòriz, d’en Carles de Mendoza, de la 
Núria Langa, de la Deborah Coll, de la Montse Escútia, d’en Jordi Romero, d’en 
Víctor Catalán, d’en Llorenç Planagumà i d’en Martí Almor. 
Per últim voldria convocar periòdicament una assemblea intercomarcal amb un 
doble caràcter: representativa del territori i oberta al debat. Per facilitar la 
representativitat proposaré que cada agrupació esculli després de l’assemblea 
una persona que pugui col·laborar en les tasques de coordinació amb les 
persones de cada comarca que us he presentat anteriorment. 
 
Això és només un full de ruta, un esquema de treball que l’assemblea s’haurà 
d’encarregar de matisar i perfilar i la futura executiva de concretar. Els passos 
reals que fem depenen de tots nosaltres, del nostre treball diari, del crit enèrgic 
davant la injustícia que no hem deixat de fer mai, de creure’ns de veritat que 
tenim una eina poderosa entre les mans per fer que les coses canviïn si anem 
junts en la mateixa direcció. 
Si això us engresca, compteu amb mi. A mi m’agradaria poder comptar amb 
vosaltres. 
 
Marc Vidal i Pou 


